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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 
 
 

Protokół nr 75/2023 
 

LXXV Sesja w dniu 20 września 2023  
 
Obrady rozpoczęto 20 września 2023 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:05 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 
 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 

1. Otwarcie sesji 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Rosa otworzył LXXV sesję.  
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Wiceprzewodniczący stwierdził kworum. 
 
Władze Gminy z przedstawicielami Rady Miejskiej przystąpili do wręczenia dyplomu drużynie dziewcząt z 
klubu KS Victoria za zdobycie brązowego medalu mistrzostw Polski dziewcząt w piłce ręcznej. Trener 
drużyny Zbigniew Matraszek przypomniał historię piaseczyńskiej piłki ręcznej i podziękował władzom Gminy 
za wsparcie klubu. Burmistrz pogratulował zawodniczkom sukcesu i podziękował za promowanie Gminy 
Piaseczno. 
 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie następujących zmian w porządku obrad:  
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany składów osobowych komisji 

problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 

2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany składów osobowych komisji 
problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 



 Protokół z obrad LXXV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 20 września 2023 r. 

 

2/14 

 

3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna dla terenu działki ewidencyjnej nr 
7/7 z obrębu 13 

4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1265/LXV/2023 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 stycznia 2023 r. 
 

Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany składów osobowych komisji 
problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany składów 
osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Wprowadzono w pkt 6.9. 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany składów osobowych komisji 
problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany składów 
osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Wprowadzono w pkt 6.10. 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna dla terenu działki ewidencyjnej nr 7/7 z 
obrębu 13 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna dla terenu 
działki ewidencyjnej nr 7/7 z obrębu 13.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Wprowadzono w pkt 6.8. 
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4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1265/LXV/2023 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 stycznia 2023 r. 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
1265/LXV/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 stycznia 2023 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Wprowadzono w pkt 6.11. 
 
2. Przyjęcie protokołu z LXXIV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 

 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z LXXIV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Protokół przyjęto. 
 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
 
Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie między sesjami, w którym 
poinformował o ważnych wydarzeniach w Gminie: 

 

 Bieżące spotkania z interesantami i współpraca z wydziałami urzędu 

 Burmistrz poinformował o zmianie od 1 września – Wydział Utrzymania Infrastruktury i Transportu 

Publicznego zostanie połączony z Referatem Innowacji Miejskich. Naczelnikiem wydziału IT został 

Tomasz Pawlak, który wspólnie z Bogdanem Krawczykiem będą zarządzali połączonymi (na razie 

nieformalnie) wydziałami IT oraz IM. Wydział IM był już wcześniej włączony w działania dotyczące 

wymiany i modernizacji oświetlenia ulicznego oraz inwentaryzację systemu. Ponieważ wydział ten 

podlega pod wiceburmistrza Roberta Widza, burmistrz Putkiewicz przejął nadzór nad Wydziałem 

Ochrony Środowiska. 

 Burmistrz, wymiennie z wiceburmistrzem Widzem, wzięli udział w 2 spotkaniach związanych z 

rozwojem Metropolii Warszawskiej 

 Walne Zgromadzenie Członków Stowarzyszenia „Metropolia Warszawa” 

 Zebrania rad nadzorczych – rada nadzorcza PCU, gdzie zmieniło się kierownictwo (rozmawiano m.in. 

o projekcie budowy kotłowni – ceny tej inwestycji rosną, co wymaga pewnych zmian, o których 

kierownictwo rozmawia z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska) 

 Spotkanie z wiceministrem kultury Jarosławem Sellinem i Józefem Wilkoniem na temat finansowania 

wystawy im. Józefa Wilkonia 

 Spotkanie w sprawie polityki społecznej z wiceminister Barbarą Sochą 
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 Spotkanie z przedstawicielami Politechniki Warszawskiej, z rektorem Krzysztofem Zarębą oraz 

dziekanem Wydziału Geodezji i Kartografii w sprawie Parku Miejskiego oraz rozbudowy infrastruktury 

(boisko w standardzie orlika) 

 Spotkanie live z mieszkańcami  

 Jubileusz 50-lecia zawarcia związków małżeńskich 

 Jubileusz 120-lecia istnienia OSP Piaseczno 

 III Piaseczyńskie Zawody Aniołów Floriana 

 Piaseczyńskie Senioralia – przegląd talentów i wybory Miss Senior (burmistrz podziękował MGOPS 

za wspieranie i realizację tych inicjatyw) 

 Obchody rocznic 1 i 17 września 1939 r. (burmistrz podziękował za wystawienie pocztów szkół) 

 4 września – rozpoczęcie roku szkolnego (burmistrz poinformował o złożeniu wniosku o 

dofinansowanie budowy szkoły w Julianowie, która odciąży szkołę w Józefosławiu) 

 Festiwal pięknej książki w CEM 

 Narodowe czytanie „Nad Niemnem” 

 Jarmark Piaseczyński 

 Artystyczne Ogrody Zalesia Dolnego 

 Obchody 100-lecia sportu piaseczyńskiego MKS Piaseczno  

 Memoriał Lecha Abramowicza w Głoskowie 

 Frog Race w Żabieńcu 

 Spotkanie klubów sportowych w ramach sportowego Piaseczna we współpracy z Decathlonem 

 Burmistrz poinformował o sukcesie Aleksandry Płocińskiej, zawodniczki Stowarzyszenia Kondycja 

Piaseczno, która zdobyła złoty medal na mistrzostwach Polski w biegu na 1500 m oraz Julii 

Borowieckiej, reprezentantki KS Grawitacja, w mistrzostwach Europy 

 Udział w zebraniach sołeckich (burmistrz poinformował, że sołtys Bobrowca zrezygnował z pełnienia 

funkcji i 22 września odbędą się wybory) 

 Sprzątanie Świata, w którym brały udział przedszkola i szkoły z gminy Piaseczno 

 Pożegnanie lata 

 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
 
Wiceprzewodniczący  Michał Rosa przedstawił sprawozdanie za okres 30.08.2023 r. – 20.09.2023 r. 

 01.09.2023 r. - Uroczystości upamiętniające wybuch II Wojny Światowej - Wiceprzewodnicząca 

Magdalena Woźniak 

 04.09.2023 r. - Rozpoczęcie roku szkolnego w SP 3 w Piasecznie – Wiceprzewodniczący Michał 

Rosa 

 08.09.2023 r. - Jubileusz 50-lecia zawarcia związków małżeńskich – Wiceprzewodnicząca 

Magdalena Woźniak, Wiceprzewodniczący Michał Rosa 

 09.09.2023 r. - Zawody pożarnicze Aniołów Floriana - przewodnicząca Komisji Oświaty Beata 

Walczak 

 Obchody 100-lecia Piłki Nożnej w Piasecznie – reprezentacja wielu radnych 

 14.09.2023 r. - Zebranie wiejskie Sołectwa Kamionka – Wiceprzewodniczący Michał Rosa 

 16.09.2023 r. - Jubileusz 120-lecia istnienia OSP Piaseczno – Wiceprzewodniczący Michał Rosa 

 17.09.2023 - Uroczystości upamiętniające agresję Związku Sowieckiego na Polskę - przewodniczący 

Komisji Polityki Gospodarczej Piotr Sędziak 

 Memoriał Lecha Abramowicza – LKS Victoria Głosków – Wiceprzewodniczący Michał Rosa 

 Miss Senior – reprezentacja wielu radnych 
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 Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady Miejskiej  

oraz uczestnictwo w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, udział w kontaktach z 

mieszkańcami 

 Współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

 Udział w spotkaniach i konsultacjach zespołu historycznego - Wiceprzewodnicząca Magdalena 

Woźniak 

 Udział we wtorkowych posiedzeniach Kierownictwa Gminy (online) - Wiceprzewodnicząca 

Magdalena Woźniak   

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 
 
Zuzanna Kownacka, sołtys wsi Henryków-Urocze, złożyła wniosek o podjęcie niezbędnych kroków w celu 
rozwiązania problemu mieszkańców z dojazdem do szkoły/pracy i popołudniowym powrotem autobusem 
L2. Zwłaszcza poranny autobus jest bardzo zatłoczony. Czasami autobus nie zatrzymuje się na dalszych 
przystankach, ponieważ nie może pomieścić więcej pasażerów. Pani sołtys zwróciła się z prośbą o: 
- jeżeli jest to niezbędne, przeprowadzenie pomiarów ilości pasażerów we wspomnianych porach oraz  
uruchomienie co najmniej jednego dodatkowego kursu popołudniowego około godziny 15.00 w kierunku pętli 
w Złotokłosie, 
- przeznaczenie większych pojazdów do obsługi kursów w godzinach szczytu, zwłaszcza porannego (7.08 z 
pętli Złotokłos) w kierunku Piaseczna. 
 
Joanna Morawska, sołtys Wólki Kozodawskiej, zwróciła uwagę, że trudności z komunikacją dotyczą też 
innych miejscowości, a dla terenów wiejskich komunikacja (także między gminami) jest rzeczą niezbędną. 
Przychyliła się do wniosku pani Kownackiej i poprosiła o pilne zajęcie się tematem. 
 
Agata Jachowicz, sołtys Julianowa, złożyła wnioski dotyczące: 
1. Usunięcia punktu 6 z Zarządzenia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno z dnia 29.12.2022 w sprawie 

ustalenia opłat za korzystanie z pomieszczeń w placówkach oświatowych w Gminie Piaseczno i 

określenia zasad ich udostępniania ("Nie pobiera się opłat w przypadku udostępnienia pomieszczeń 

szkolnych na organizację imprez wyłącznie o charakterze jednorazowym lub wyłącznie jednorazowych 

spotkań o charakterze niekomercyjnym, organizowanych przez (…) E) Gminny ośrodek sportu i 

rekreacji"). Pani sołtys zwróciła uwagę, że realizacja zadań cyklicznych organizowanych w sołectwie za 

pośrednictwem GOSiR znacząco uszczupla środki funduszu sołeckiego, które zamiast na organizację 

zajęć sportowych dla mieszkańców Julianowa muszą być przeznaczone na opłaty za wynajem sal w 

pobliskiej szkole publicznej.  

2. Przygotowania i obiegu dokumentów, bez których korzystanie z sal jest niemożliwe.  

3. Informowania GOSiR-u i sołectwa o odwołaniu dostępu do sali. 

Pani sołtys poprosiła, aby zacząć korzystać z rozwiązań takich jak podpis elektroniczny, skrzynki funkcyjne 
w poczcie elektronicznej czy elektroniczny obieg dokumentów. Zaapelowała też o stworzenie publicznego, 
elektronicznego systemu rezerwacji sal, który będzie przejrzysty, dynamiczny i pozwoli uniknąć ludzkich 
błędów i nieporozumień w zakresie informacji o dostępności sali bądź odwołania dostępu. 
 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, sołtys Józefosławia, złożyła następujące wnioski: 
 
1. Wniosek o zwiększenie kursowania linii L39 i zwiększenie środków w budżecie na ten cel na rok 2024. 

Równocześnie poprosiła o kontrolę jakości świadczonych usług przez przewoźnika (kursy autobusu 
często wypadają z rozkładu, co uniemożliwia dojazd do celu, szczególnie dzieciom do szkoły). 

2. Wniosek o podjęcie niezwłocznych działań do wprowadzenia autobusu przegubowego w Józefosławiu, 
linii 739. Mieszkańcy już kilka lat czekają na poprawę jakości podróżowania do stolicy. Autobusy są 
zatłoczone do granic możliwości. Młodzież nie jest w stanie wejść do autobusu, tak by dojechać do szkoły.  

3. Wniosek o kontrolę oświetlenia w kwartale ulic Wenus, Jutrzenki, XXI Wieku w Józefosławiu. 
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4. Wniosek o zweryfikowanie zarządzenia dotyczącego wynajmu sal w szkołach podstawowych 
niezbędnych dla organizowania zebrań wiejskich dla mieszkańców. 

 
Burmistrz Daniel Putkiewicz odniósł się do wniosków dotyczących transportu publicznego – poinformował, 
że zwiększenie liczby kursów wiąże się z wydatkiem setek tysięcy złotych, jeśli nie milionów. Planowo Gmina 
wydaje na transport publiczny 26 000 000 zł i walczy o to, aby utrzymać obecną częstotliwość. Można złożyć 
wniosek o zwiększenie liczby kursów, jednak na razie firmy nie są w stanie obsłużyć bieżących połączeń ze 
względu na brak kierowców. Gmina nie jest w stanie przeznaczyć więcej pieniędzy na autobusy w sytuacji, 
gdy dochody bieżące spadają. Burmistrz zapewnił, że jeśli się okaże, że dochody z PIT-ów będą 
zdecydowanie większe w przyszłym roku, to priorytetem będzie transport publiczny. 
 
6. Bieżące uchwały 
 
1) W sprawie zmiany uchwały nr 1244/LXIII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2022 r. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki. 
 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1244/LXIII/2022 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 28 grudnia 2022 r. - sesja 20.09.2023 r. 
        

Wydatki 
bieżące      

 

         
 

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 754 75416 4010 ADK   85 000,00 zł 
Zmniejsza się wydatki o kwotę 213 
170 zł na wynagrodzeniach 
osobowych pracowników, 
dodatkowym wynagrodzeniu 
rocznym, składkach na ubezpieczenia 
społeczne oraz składkach 
na Fundusz Pracy 
oraz Fundusz Solidarnościowy w 
związku z niewykorzystanymi 
środkami na wynagrodzenia Straży 
Miejskiej. 

2 754 75416 4040 ADK   58 170,00 zł 

3 754 75416 4110 ADK   45 000,00 zł 

4 754 75416 4120 ADK   25 000,00 zł 

5 750 75011 4010 ADK 340 000,00 zł   Zwiększa się wydatki w wysokości 2 
911 000 zł w rozdziale 75011 oraz 
75023 na wynagrodzenia osobowe 
pracowników oraz składki 
na ubezpieczenia społeczne. 

6 750 75011 4110 ADK 26 000,00 zł   

7 750 75023 4010 ADK 
2 335 000,00 

zł 
  

8 750 75023 4110 ADK 210 000,00 zł   

9 851 85152 2360 SPS   3 000,00 zł 

Przesuwa się wydatki w wysokości 8 
000 zł dotyczące dotacji celowej 
z budżetu jednostki samorządu 
terytorialnego, udzielonej w trybie 
art. 221 ustawy, na finansowanie lub 
dofinansowanie zadań zleconych 
do realizacji organizacjom 
prowadzącym działalność pożytku 
publicznego z rozdziału 85152 (cel: 
Zapobieganie i zwalczanie AIDS) - 3 
000 zł oraz z rozdziału 85311 (cel: 
Rehabilitacja zawodowa i społeczna 
osób niepełnosprawnych) - 5 000 zł 
na rozdział 85295 (cel: Wsparcie 

10 852 85295 2360 SPS 8 000,00 zł   

11 853 85311 2360 SPS   5 000,00 zł 
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osób najuboższych w okresie 
świątecznym) - 8 000 zł. 

12 921 92109 2480 BPK 30 000,00 zł   

Zwiększa się wydatki 
z przeznaczeniem na dotację dla 
Centrum Kultury w Piasecznie celem 
organizacji Mappingu na elewacji 
budynku Pałacu w Parku im. Książąt 
Mazowieckich w dniu 5 listopada 
2023 r. podczas obchodów rocznicy 
nadania praw miejskich Piasecznu 
oraz w związku z ustanowieniem 
Roku Cecylii Plater-Zyberkówny. 

13 600 60016 4270 IT   50 737,00 zł 

Na wniosek Sołectwa miejscowości 
Siedliska rezygnuje się z realizacji 
zadania w ramach funduszu 
sołeckiego: "Naprawa dróg gminnych 
we wsi Siedliska" (50 737 zł). Środki 
w wysokości 50 737 zł przeznacza się 
na zwiększenie wydatków na nowo 
utworzonych zadaniach "Zakup 
sprzętu audio-wizualnego i 
wyposażenia na potrzeby organizacji 
zebrań wiejskich" (9 937 zł), "Zakup 
tablic/y ogłoszeniowej/ych" (9 000 zł) 
oraz "Zagospodarowanie zieleni na 
terenie sołectwa (Siedliska i Chylice) 
zakup roślin, nasadzenia, mała 
architektura" (31 800 zł). 

14 750 75075 4210 BPK 9 937,00 zł   

15 900 90004 4300 UTP 31 800,00 zł   

16 900 90095 4210 UTP 9 000,00 zł   

17 750 75023 4100 UTP 2 500,00 zł   

Przesuwa się wydatki w wysokości 2 
800 zł z zakupu materiałów i 
wyposażenia w rozdziale 90095 na 
wynagrodzenia agencyjno-prowizyjne 
oraz składki na ubezpieczenia 
społeczne w rozdziale 75023 celem 
pokrycia kosztów prowizji dla 
Inkasentów Targowiska Miejskiego w 
związku ze wzrostem prowizji 
związanej z podjęciem uchwały o 
zwięszeniu opłaty targowej na terenie 
Gminy Piaseczno. 

18 750 75023 4110 UTP 300,00 zł   

19 900 90095 4210 UTP   2 800,00 zł 

20 900 90015 4300 IDR 50 000,00 zł   

Zwiększa się wydatki na zakup usług 
pozostałych dotyczący 
przedsięwzięcia Projekty 
oświetleniowe celem zlecenia 
kolejnego projektu oświetleniowego. 

Razem: 
3 052 537,00 

zł 
274 707,00 

zł 
  

             

Wydatki 
majątkowe      

 

         
 

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 
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1 600 60016 6050 IDR 250 000,00 zł   

ZADANIE: Drobne inwestycje 
drogowe                                                        
UZASADNIENIE: W związku z 
koniecznością dostosowania 
infrastruktury technicznej do 
wprowadzonej organizacji ruchu na 
terenie Gminy Piaseczno istnieje 
konieczność zwiększenia środków na 
tym zadaniu w roku 2023 o kwotę 250 
000 zł.  

2 600 60016 6050 IDR   
300 000,00 

zł 

ZADANIE: Modernizacja sygnalizacji 
świetlnej                                                           
UZASADNIENIE:   Zmniejsza się 
środki na tym zadaniu w roku 2023 o 
kwotę 300 000 zł. 

3 600 60016 6050 IDR 10 000,00 zł   

ZADANIE:Obsługa komunikacyjna 
strefy gospodarczej - ul. 
Elektroniczna, ul. Opornikowa w 
Piasecznie                                                         
UZASADNIENIE: W związku z 
koniecznością przebudowy skrzynki 
energetycznej będącej w kolizji z 
wykonywanym chodnikiem istnieje 
potrzeba podpisania aneksu z 
Wykonawcą robót na zwiększenie 
wartości zawartej umowy. W wyniku 
powyższego zwiększa się plan 
budżetu roku 2023 o kwotę 10 000 zł. 

4 754 75412 6060 ZK   20 000,00 zł 

ZADANIE: Zakup pralnicy dla OSP 
Złotokłos.                                                            
UZASADNIENIE: Przesuwa  się 
środki w dziale 754, rozdział 75412, 
paragraf 6060 w wysokości 20 000,00 
zł  w związku z potrzebą 
sfinansowania zakupu suszarki dla 
jednostki OSP Złotokłos. Potrzeba 
zaplanowania nowego zadania 
wynika z sytuacji w której pierwotne 
zadanie opiewało na zakup pralnicy a 
potrzeby strażaków w tym zakresie 
obojmowały również zakup suszarki 
wcześniej nie ujętej w zadaniu. Zakup 
suszarki w zdecydowany sposób 
skraca czas w jakim ubrania 
specjalne strażaków (w których 
uczestniczą w akcjach) są ponownie 
gotowe  do użycia. Wobec 
powyższego planowany zakup 
suszarki jest uzasadniony. 
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5 754 75412 6060 ZK 20 000,00 zł   

ZADANIE: Zakup suszarki dla OSP 
Złotokłos.                                                           
UZASADNIENIE: Przesuwa  się 
środki w dziale 754, rozdział 75412, 
paragraf 6060 w wysokości 20 000,00 
zł  w związku z potrzebą 
sfinansowania zakupu suszarki dla 
jednostki OSP Złotokłos. Potrzeba 
zaplanowania nowego zadania 
wynika z sytuacji w której pierwotne 
zadanie opiewało na zakup pralnicy a 
potrzeby strażaków w tym zakresie 
obojmowały również zakup suszarki 
wcześniej nie ujętej w zadaniu. Zakup 
suszarki w zdecydowany sposób 
skraca czas w jakim ubrania 
specjalne strażaków (w których 
uczestniczą w akcjach) są ponownie 
gotowe  do użycia. Wobec 
powyższego planowany zakup 
suszarki jest uzasadniony. 

6 921 92118 6050 INW   6 500,00 zł 

ZADANIE: Przebudowa i 
modernizacja budynku starej Plebanii 
w Parafii P.W. Św. Anny w 
Piasecznie wraz ze zmianą sposobu 
użytkowania na budynek muzealno - 
konferencyjny.                                                              
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
przesunięcie części środków 
finansowych z roku 2023 na rok 2024 
na nadzór elektryczny dot. wystawy 
stałej muzeum. 

Razem: 280 000,00 zł 
326 500,00 

zł 
  

 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Beata Walczak, Przewodnicząca Komisji Oświaty, przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Rady 
Oświatowej dla projektu uchwały w części oświatowej. 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną opinię komisji 
dla projektu uchwały w części dotyczącej OSP. 
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1244/LXIII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 
2022 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2023-2037 
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Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki – zmniejszenie w 2024 r. 
o 300 000 zł środków na ul. Żeromskiego, Mazurskiej i 1KDL wraz z rozbudową skrzyżowań z drogami 
powiatowymi nr 2866W i 2814W i przełożenie ich na układ komunikacyjny w rejonie ulic: Tymiankowa, 
Borowa, Redutowa, Ziołowa w Piasecznie. Druga zmiana związana jest z uchwałą merytoryczną – 
zwiększenie dotacji dla Powiatu Piaseczyńskiego na rozbudowę i przebudowę drogi powiatowej nr 2836W, 
w tym wykonanie dokumentacji projektowej – zwiększa się wydatki w roku 2024 o 2 000 000 zł. 

Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektu uchwały bez autopoprawki oraz projektów uchwał nr 6.4 i 6.5. 

Głosowano w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2023-2037.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
3) W sprawie uznania za niezasadną skargi E.G na działania Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 
związane z ustanowieniem odpłatnej służebności gruntowej AN z dnia 26 października 2021 r. Rep. A Nr 
8365/2021 
 
Michał Ciesiołkiewicz (Kontrola Wewnętrzna) zreferował projekt uchwały. 
 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną opinię komisji 
dla projektu uchwały oraz projektów uchwał nr 6.4, 6.5 i 6.6. 
Hanna Krzyżewska, przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawiła pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie uznania za niezasadną skargi E.G na działania Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno związane z ustanowieniem odpłatnej służebności gruntowej AN z dnia 26 października 2021 r. 
Rep. A Nr 8365/2021.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta. 
 
4) W sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM KZN Mazowsze spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością 
 
Ewa Witkowska, naczelnik wydziału Polityki Mieszkaniowej, zreferowała projekt uchwały. 
 
Piotr Sędziak, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię komisji dla 
projektów uchwał z poz.6.4 i 6.5. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
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Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM KZN Mazowsze spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1)Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta. 
 
5) W sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej 
 
Ewa Witkowska, naczelnik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, zreferowała projekt uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę, która została przedstawiona na posiedzeniach komisji problemowych (zmiana dotyczy 
nagłówka wniosku: było: ‘Pan Grzegorz Puda Minister Funduszy i Polityki Regionalnej na adres: Ministerstwo 
Funduszy i Polityki Regionalnej ul. Wspólna 2/4, 00-926 Warszawa’, jest: ‘Pan Grzegorz Puda Minister 
Funduszy i Polityki Regionalnej za pośrednictwem Pana Arkadiusza Urbana Prezesa KZN ul. Nowy Świat 
19, 00-029 Warszawa’). 
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa. 
 
Radny Piotr Sędziak poprosił panią naczelnik, aby wybrzmiało, skąd mają pochodzić pieniądze na wsparcie. 
Pani naczelnik wyjaśniła, że pieniądze będą pochodzić z Krajowego Zasobu Mieszkaniowego i Gmina 
wnioskuje o 3 000 000 zł, które zostaną przekazane na konto utworzonej spółki.  
 
Głosowano w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1)Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta. 
 
6) W sprawie nadania nazwy „KONCERTOWA” ulicy położonej w miejscowości Kuleszówka, gmina 
Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała projekt 
uchwały. 
Radny Łukasz Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
dla projektów uchwał z pozycji 6.6, 6.7 i 6.8. 
 
Radna Hanna Krzyżewska spytała, czy taka nazwa występuje już w gminie, pani naczelnik odpowiedziała, 
że nie. 
 
Głosowano w sprawie nadania nazwy „KONCERTOWA” ulicy położonej w miejscowości Kuleszówka, 
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gmina Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1)Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta. 
 
7) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczna zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010 
(Dz. Urz. Woj. Maz. Nr 96 poz. 1717 z dnia 13.05.2010 r.) w granicach terenów urbanistycznych 
oznaczonych w obowiązującym mpzp symbolami: 1 P-S, 2 P-S, 3P-S/U, 4 P-S/U, 5 P-S/U, 1 KD-TSsp, 
1U/MW, 1 I-T/I-E, 2 I-W, 2 I-E, 3 KD-p – ETAP I 
 
Anna Pakulińska-Attia, naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
 
Głosowano w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczna zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1340/XLIV/2010 z dnia 
24.02.2010 (Dz. Urz. Woj. Maz. Nr 96 poz. 1717 z dnia 13.05.2010 r.) w granicach terenów 
urbanistycznych oznaczonych w obowiązującym mpzp symbolami: 1 P-S, 2 P-S, 3P-S/U, 4 P-S/U, 5 P-S/U, 
1 KD-TSsp, 1U/MW, 1 I-T/I-E, 2 I-W, 2 I-E, 3 KD-p – ETAP I.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta. 
 
8) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczna dla terenu działki ewidencyjnej nr 7/7 z obrębu 13 
 
Anna Pakulińska-Attia, naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
 
Głosowano w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczna dla terenu działki ewidencyjnej nr 7/7 z obrębu 13.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Wojciech Ołdakowski 
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NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Rosa zreferował projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
10) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Rosa zreferował projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
11) W sprawie zmiany uchwały nr 1265/LXV/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 stycznia 2023 r. 
 
Edyta Kozicka-Ryszka, kierownik Referatu Mobilności i Transportu, zreferowała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1265/LXV/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 stycznia 
2023 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2)Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7. Wolne wnioski 
 
Radny Michał Rosa zwrócił się z prośbą o podjęcie tematu zabytkowej stacyjki przy ul. Kordiana w 
Piasecznie. Zwrócił uwagę, że budynek jest w coraz gorszym stanie technicznym i wymaga rewitalizacji. 
Poprosił burmistrza o spotkanie się z przedstawicielami zarządu PKP w celu omówienia tematu. 
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Radny Wojciech Ołdakowski zwrócił się z prośbą o zajęcie się tematem niedziałających latarni na drodze 
powiatowej od Głoskowa w kierunku granicy z gminą Tarczyn (ul. Radnych, Solidarności itd.). Burmistrz 
Daniel Putkiewicz poprosił o zgłaszanie takich usterek na bieżąco i zapowiedział zajęcie się tematem. 
Poinformował też o zbieraniu podpisów pod petycją w sprawie budowy szkoły w Julianowie. 
 
8. Zamknięcie obrad 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Rosa zamknął 75 sesję o godz. 11:05. 
 
 
 
 

Wiceprzewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 
Przygotował(a): Katarzyna Olejnik-Łodyga 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


